

قرارات مجلس الإدارة

Resolution of Board Meeting

The Board of Directors of OQ Base Industries (SFZ) SAOG (the "Company") held its meeting on 17 February 2026, during which it included:

عقد مجلس إدارة أوكيو للصناعات الأساسية (المنطقة الحرة بصلالة ش.م.ع.ع ("الشركة")) جتماعه بتاريخ 17 فبراير 2026، وتم خلاله:

1. Approving the Audited Financial Statements For the Financial Year Ended 31 December 2025

The Board of Directors has approved the audited financial statements for the financial year ended December 31, 2025. The audited financial statements will be posted on MSX page and the Company's website.

1. إعتماد البيانات المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025

اعتمد مجلس الإدارة البيانات المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، وسوف يتم إدراج البيانات المالية المدققة على صفحة الشركة في بورصة مسقط والموقع الإلكتروني للشركة.

2. Approving the Date of the Annual General Meeting ("AGM")

Approval of setting March 15, 2026, for the AGM, with the note that the invitation will be published after obtaining approvals from the relevant authorities.

2. الموافقة على تاريخ انعقاد الجمعية العامة السنوية

الموافقة على تحديد 15 مارس 2026 لانعقاد الجمعية العامة السنوية، مع الإشارة إلى أنه سيتم نشر الدعوة بعد موافقة الجهات المختصة.

3. Proposal of Distribution of Cash Dividends

Having reviewed the amount of retained earnings recorded in the audited financial statements for the last quarter of the financial year ended December 31, 2025 and considering the current financial position of the Company, the Board of Directors has proposed to distribute cash dividends of 4.93 Baisa per share to the shareholders of the Company registered with the Muscat Clearing and Depository Company as on 15 March 2026. This distribution is subject to the approval of the Shareholders at the upcoming AGM.

The dividends will be deposited into the investors' accounts on 24 March 2026.

3. مقترن توزيع الأرباح النقدية
بعد مراجعة الأرباح المحتجزة المسجلة في البيانات المالية المدققة للربع الأخير من السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، وبالنظر إلى المركز الحالي للشركة، اقترح مجلس الإدارة توزيع أرباح نقدية يوازن 4.93 بيسة للسهم على مساهمين الشركة المسجلين لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع حتى تاريخ 15 مارس 2026، وبخضوع هذا التوزيع لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة السنوية القادم.

وسيتم إيداع الأرباح في حسابات المستثمرين بتاريخ 24 مارس 2026.

Yours Sincerely,

ونفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير



خالد بن خلفان العاصمي
الرئيس التنفيذي

Khalid Khalfan Al Asmi
Chief Executive Officer